



PROTOKOLL NR. 3 2022
SBK DALADISTRIKTETS DISTRIKTSMÖTE
2022-06-13 KL. 18:00 PÅ BORLÄNGE BK

Närvarande:
Distriktsstyrelsen
Delegater från lokalklubbar
Representanter från rasklubbar

§30

MÖTETS ÖPPNANDE

Mötesordförande tillika distriktets vice ordförande Roland Hellberg hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§31

GODKÄNNANDE AV DAGORDNING

Den föredragna dagordningen godkändes.

§32

VAL AV JUSTERARE

Till justerare att jämte mötesordförande justera kvällens protokoll valdes Toni Larsson och Anders Östling.

§33

SKRIVELSER

Inga skrivelser har inkommit som inte redan delgetts lokalklubbarna.

§34

RAPPORTER

Avel och hälsa; Lasse Holm rapporterade att sista dag för lokalklubbarna att skicka in för utställningar 2024 är den 15 juli, anmälan skickas till Kricko Stenhols, krickoxaga@hotmail.com. Den 2 augusti eller den 20 september bjuds klubbarna in till en digital träff för diskussion om avel och hälsa. Anmälan skickas till Lena Leo, avelhalsa@sbkdaladistriktet.se. En utbildning för mentalfiguranter var planerad för våren men fick ställas in på grund av för få anmälda deltagare.

Hundägarutbildning; Utskottet hade ett möte igår, utskottet behöver växa och fler engagerade behövs. Inom kort kommer en utbildningskonferens att hållas för klubbarna.

Prov och tävling; Anders Östling rapporterade att utskottet söker fler intresserade som kan hjälpa till på bruks- och lydnadssidan. En tävlingsledarutbildning har nyligen avslutats, tre nya tävlingsledare i bruks är färdiga. Domarutbildning i lydnad och rallylydnad pågår, och deltagarna är ute och bakdömer. En tävlingsssekreterarutbildning är snart klar. Utskottet arbetar med domarlistan. Toni Larsson rapporterade från examinationen för tävlingsledare, Avesta BK bjöd på fika och det var mycket välanordnat. Utskottet diskuterar om de som ställer upp som utbildningsekipage på domarutbildningar ska få reseersättning. Det är svårt att få tag på rallylydnadsdomare till tävlingar just nu.

Samhällsnytta; Maggan Carlson rapporterade att en räddningshundkurs kommer att starta upp i Dalarnas regi, i samarbete med instruktör från Västmanland. Innan räddningshundkursen kommer en sök- och miljökurs på fyra tillfällen att arrangeras. Eventuellt kommer räddningshundkursen att vara kortare om det är möjligt att höja introduktionskraven, vilket beror på ekipagen som söker. Maxantal på kursen är femton deltagare. Den IPO-R-bana som idag finns på Falu BK kommer att flyttas till Hedemora-Säters BK.

SM-gruppen; Gruppen arbetar vidare, och fler sponsorer knyts till arrangemanget. Rapportbanan är besiktigad och godkänd, och inom kort kommer skydd och sök att besiktigas. Det kommer att behövs fler funktionärer till arenan under tävlingsdagarna. Patrullhunds-SM kommer inte att kunna hållas då bara ett ekipage är kvalificerat. Förbundsstyrelsen tar beslut om inofficiellt bruksprov patrull alla klasser i samband med SM.

Avesta BK; Klubben har haft en uppletandeträningstävling för alla klubbar i distriktet, med tio deltagare. Spårläggarkurs och snitselkväll arrangerades, där tjugo personer knöt snitslar. Det har hållits träningsläger för klubbens medlemmar i spår och sök, med tjugo deltagare på en helg. Det har arrangerats bruksprov i spår och sök, och en appellkurs startar inom kort.

Borlänge BK; Klubben har en aktiv styrelse och det går bra att genomföra det planerade programmet med tävlingar och kurser. Man arbetar vidare med att hitta medlemmar som vill utbilda sig till funktionärer.

Falu BK; Det finns stor efterfrågan från medlemmarna om kurser i bruks och lydnad, men det är svårt att hitta instruktörer. Det är också svårt att få instruktörer till agilitetkurserna. Klubben har arrangerat distriktets första inofficiella hooperstävling.

Gagnef-Floda BK; Det har hållits kurser för valp och nosework, och MH och MT har arrangerats i fyra dagar. Klubben har fått ställa in planerade rallylydnadstävlingar på grund av domarbrist. En exteriörbeskrivning planeras i juli. Klubben har snart tre nya instruktörer. Läger för klubbens medlemmar planeras till första helgen i juli, det kommer inte att finnas några instruktörer utan alla hjälps åt. Klubben har haft en prova på-kurs i bruks.

Hedemora-Säter BK; Klubben har haft flera kurser, samt tävlingar i bruks och lydnad. Det har tillkommit en nyutexaminerad instruktör och en tävlingsledare i bruks. Det planeras för barn- och ungdomskväll i samarbete med SHU. Pensionärsträffar sker löpande, liksom tisdagsträningar och rallyträningar.

Särna-Idre BK; Klubben har hållit kurser för valpar, allmänlydnad, balans och styrka samt för första gången på många år en appellkurs.

Styrelsen; Kassör Lars Holm rapporterade att kassan i dagsläget innehåller 358 118:-, sponsorintäkter har kommit in.

§35

RAPPORT FRÅN KONGRESSEN

Nina Christoffersson och Kristina Jugas representerade distriktet på kongressen, som var trevlig med mycket diskussioner. Anders Östling utsågs till hedersledamot. Det är inte

klart vilka som kommer att arrangera SM nästa år. Läget runtom i landet är lika, det vill säga det har varit tungt under pandemin och verksamheten är inte lätt att starta upp, mycket folk behövs. SM fick fin respons. Sex motioner hade lämnats in, en gick igenom om att förtydliga distriktets roll.

§36

DISKUSSIONFRÅGOR

a) Distriktets utskott behöver bemannas, hur hittar vi intresserade för de olika verksamheterna?

I diskussionerna lyftes att kunskapen om vad utskotten gör är låg på många håll. Klubbarna skulle behöva lyfta frågan på sina medlemsmöten. Många som är engagerade är redan uppbundna på många olika uppdrag, och nya medlemmar behöver tid att komma in i verksamheten.

b) Tävlingarna i Dalarna minskar, samtidigt som tävlingar ställs in för att det är för få anmälningar. Varför? Vad gör vi?

Deltagarna föreslog att klubbarna kan samarbeta mer och hjälpas åt vid arrangemang. Det är idag svårt för många att komma in i brukset, men det finns positiva erfarenheter från träningsläger och grundkurser samt kurser för funktionärer såsom spårläggare etc. Tävlingssektorerna behöver informera om hur det går till på tävling och hur man är funktionär. Man kan också samarrangera tävlingar i kalendern så att närliggande klubbar har samma helg men olika dagar, vilket kan dra folk långväga ifrån.

c) Vad vill klubbarna att distriktet satsar på?

Det lyftes att det förr arrangerades träningsläger i distriktets regi, och att det vore trevligt med träningshelger eller träningsläger igen. Önskemål framkom om att samarbeta med närliggande distrikts tävlingskalender. Det framkom synpunkter på att det både behöver satsas på de som redan håller på så att de orkar, och de som är nya och vill utbilda sig.

§37

ÖVRIGA FRÅGOR

Utmärkelser delades ut.

§38

NÄSTA MÖTE

Distriktsmöte lördagen den 8 oktober kl. 15:00 i Borlänge

§39

MÖTETS AVSLUTANDE

Mötesordförande Roland Hellberg tackade samtliga för visat intresse och avslutade mötet kl. 19:57.

Vid protokollet dag som ovan:

Anna-Karin Norlander (sekreterare)

Justeras digitalt av mötesordförande Roland Hellberg samt justerare Toni Larsson och Anders Östling.